
Referat

Vedrørende: 20220125 Dagsorden og referat Mødedato:
25.01.2022
17.00 – 20.00

Deltagere: Lise, EMØ, SHC, Mikkel, , Birgitte, Lene, JTH, Emil, 
Jens, Pernille, 

Afbud: Sofie, Smilla, Maja, Mogens

Kopi til:

Sted: Vestskolen afd. Skovbakken

1. Godkendelse af dagsorden
Godkendt

2. Nyt fra elevråd (10 min)
Ingen deltagelse af elevråd

3. Forældrehenvendelser (10 min)
Der er fokus på ordblinde elevers hjælpemidler. Der er håb om at 
man fra kommunal side kan opgradere indsatsen over for ord-
blinde generelt, men som skole vil vi rigtig gerne tage det op in-
ternt, og lede efter flere timer til at træne bl.a. brug af hjælpe-
midler.

4. Økonomi (30 min) EMØ
Orientering om resultatet fra 2021 (gennemgang på næste mø-
de)
Fremadrettede overvejelser
Økonomien er endt et bedre ud end forventet. Der er kommet 
ekstra tilskud til nogle områder, og vi er lykkes med at afvikle he-
le gælden. Det forventede underskud er forvandlet til et over-
skud.
På den korte bane: Nogle af pengene kunne evt bruges til købe 
noget af det vi tidligere har sagt nej til eller udskudt. Det kunne 
være borde og stole i nogle klasser, projektorer, legetårn og an-
dre aktivitets ting til eleverne, nye projektorer i bestemte klasser 
m.m.
Bestyrelsen opfordres til at tænke flere muligheder.
Elevrådet bør også inddrages
På den lange bane: (der skal arbejdes mere med dette)
Vi ønsker at styrke vores vejleder-setup. Udskolingens støttemu-
ligheder, lejrture, kompetenceudvikling m.m.
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5. Coronasituationen (20 min) SHC/JTH
Der, hvor vi har de største udfordringer, er på personalesiden, 
hvis der er flere syge på en gang. Det betyder at der kan være en 
del vikardækning, hvis der er mange ramt på en gang.
Vi navigerer i det på bedst mulig måde.
Blandt eleverne er der dagligt flere der er fraværende pga. syg-
dom eller nære kontakter.

6. Spisepause (30 min)

7. Oplæg til digital trivsel og dannelse (45 min) JTH/EMØ
 (se bilag)
- drøftelse
- principper
Der blev brugt tid på at læse udkastet igennem. 
Der bør skelnes mellem mobiltlf og ipads/computere 
På næste møde skal vi nå frem til skolebestyrelsens principper 
for adfærd, dannelse og devices. Vi skal forsøge at gøre det så 
simpelt/overskueligt/tydeligt/smidigt som muligt. Det er også 
vigtigt at vi ikke går for langt ind over den daglige drift – den 
daglige drift er i høj grad en ledelses/medarbejderbeslutning. 
Den grundlæggende forklaring til hvorfor eleverne får et device 
er vigtig.
Det kommunikative i budskaberne er et vigtigt fokus, og for at 
det ikke skal stikke af, er det også vigtigt, at vi holder os i et heli-
kopterperspektiv.
Principperne skal være vejvisere for hvordan vi agerer overord-
net. Skolen kunne også udarbejde noget der er med til at sam-
stemme forventningerne til forældrene og eventuelt en form for 
overordnet årsplan.
Ledelsen vil forsøge at ”pudse” på udkastet til næste møde ud 
fra det der er kommet op på mødet. Hvis nogen i bestyrelsen 
sidder med input til det arbejde, opfordres de til at sende det til 
Erik.

8. Valg til skolebestyrelsen (10 min) Mikkel/EMØ
Proces
Det er lige om hjørnet, og vi afventer en procesplan fra kommu-
nen. 



Side 3/3

9. Meddelelser (15 min)
- Inklusionskonsulenter og ny psykolog
Der er kommet ny psykolog til Skovbakken. Vi glæder os til et 
godt samarbejde. Inklusionskonsulenterne kommer og laver co-
teaching forløb om klasserumsledelsen m.m. i udvalgte klasser i 
kommunen. På Vestskolen bliver det 7.a og 3.x
- Indsats på 7. årgang og særligt i 7.a
På hele årgangen bliver der sat fokus på at afprøve holddeling, 
dobbeltdækning m.m. i takt med at der indsamles data. Der er 
flere vinkler der skal afprøves og særligt i 7.a vil der være særlig 
fokus på at ramme de forskellige grupper af elever. 
Ønsket er at skabe et bedre miljø i både undervisningen og i 
pauserne, og skabe en større opmærksomhed på fællesskabet 
frem for rent fokus på den enkelte.
- ekstern repræsentant
Det vil give god mening at vente til august med at vælge afløser 
for Lars Bluhme.
- opfølgning på logo
Der er lavet forskellige modeller, og de er sendt til en grafiker. 

10. Evt. (10 min)

Punkter til næste møde:
Vision, Low Arousal, økonomi
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